
 
PROTOKÓŁ   Nr 70.2013 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Inwestycji  
z dnia 05 lipca  2013 r. 

 
 

Obecni:  
 
1. Mirosław Sobczak  - Przewodniczący Komisji 
2. Mirosław Szczotka - Zastępca Przewodniczącego  
3. Włodzimierz Paweł Fydryszek   -  Członek Komisji 
4. Włodzimierz Feliks Malinowski -  Członek Komisji 
5. Aleksandra Świeżak  - Członek Komisji 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 
1. Elżbieta Czachowicz   -  specjalista ds. geodezji 
2. Piotr Gołoś                  -  główny specjalista ds. drogownictwa 
  
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek :  
 
1. Przyjęcie protokółu z ostatniego posiedzenia Komisji. 
2. Sprawy bieżące . 
3. Zapoznanie się z korespondencją. 
4. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji.  
 

Proponowany porządek został przyjęty. 
 
Ad1.Protokół z posiedzenia Komisji w dniu 4 czerwca i 18 czerwca 2013 roku  
został przyjęty  
 
Ad2. Komisja postanowiła  zaprosić na posiedzenie Komisji w dniu dzisiejszym 
Burmistrza lub Zastępcę w celu omówienia spraw związanych z projektami 
oświetlenia ulicznego i równania dróg gminnych oraz budową chodnika przy 
drodze wojewódzkiej 634. Niestety Burmistrza w dniu dzisiejszym nie ma w 
Urzędzie, a Zastępca wyjechał służbowo do Starostwa.  
 
Radny Fydryszek powiedział, że przy drodze wojewódzkiej 634, przy ulicy 
Batorego w stronę Jasienicy i wzdłuż ulicy Sieroszewskiego miała powstać 
ścieżka rowerowa, a tymczasem wydaje się pozwolenia na budowę, powstają 
nowe zabudowy, a przecież mamy piękne tereny rekreacyjne i te ścieżki 
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mogłyby powstać.  Dobrze byłoby o tych sprawach porozmawiać z 
Burmistrzem. 
 
Radny Malinowski – i na temat chodnika przy drodze wojewódzkiej 634. 
Otóż byłem u dyrektora Ostrowskiego, aby podziękować za chodnik na ulicy 
Sieroszewskiego i poprosiłem o wykonanie jeszcze kawałka tego chodnika po 
drugiej stronie ulicy Sieroszewskiego w stronę  Kościoła. Dyrektor mi 
powiedział, że  Urząd w Tłuszczu wystąpił do Mazowieckiego Zarządu Dróg 
Wojewódzkich o zezwolenie na wykonanie chodnika, oni zezwolili, a Urząd  
nie  zrobił i na spotkaniu  z mieszkańcami Zastępca Burmistrza powiedział,  że 
w tym roku nie zrobią. Pytam więc, po co było to pismo, przecież ten chodnik 
oni by już dawno zrobili.   
Wytworzyła się dyskusja w powyższym temacie.   
 
Ad3. Do Komisji wpłynęła następująca korespondencja: 
 
1. Uchwała Nr Wa.203.2013 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Warszawie z dnia 11 czerwca 2013 roku w sprawie wniosku 
Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Tłuszczu o nieudzielanie absolutorium 
Burmistrzowi Tłuszcza z tytułu wykonania budżetu za rok 2012, załącznik nr 1 
do niniejszego protokołu. 
Komisja zapoznała się. 
 
 2. Odpowiedź Burmistrza, załącznik nr 2 do niniejszego protokołu) na pismo 
mieszkańca (przekazana do wiadomości Rady i Komisji )odnośnie braku 
możliwości zainstalowania nowego punktu oświetleniowego przy posesji w m. 
Jaźwie z uwagi na brak środków finansowych zabezpieczonych na ten cel w 
budżecie gminy na 2013 rok.  
Komisja przyjęła do wiadomości. 
 
3. Mieszkanka ulicy Wrzosowej w Tłuszczu w imieniu własnym i podpisanych 
mieszkańców, zwraca się z prośbą o interwencję w sprawie zalewania gruntów 
oraz działek budowlanych na odcinku ulicy Wrzosowej i ulicy Granicznej.  
Pismo stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
Komisja popiera wniosek Komisji Rolnictwa, Handlu i Usług w sprawie 
przekazanie tego pisma do pracowników merytorycznych Urzędu Miejskiego w 
Tłuszczu w celu wyjaśnienia zaistniałej sytuacji i zaproponowania 
odpowiedniego rozwiązania.  
 
4. Dyrekcja Przedszkola Samorządowego „Baśniowa Kraina” w Tłuszczu 
zwraca się z prośbą o ujęcie w planie remontowym przedszkola, w pierwszej 
kolejności ocieplenia budynku, wymianę okien oraz drzwi od wejścia 
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gospodarczego i kotłowni. Pismo stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 
protokołu. 
Komisja zapoznała się i uważa, że w przypadku nie uzyskania dofinansowania z 
zewnątrz, należy na ten cel przeznaczyć środki własne.  
 
5. Mieszkaniec Wólki Kozłowskiej  zwraca się z zapytaniem do 
Przewodniczącego Rady Miejskiej w Tłuszczu, dlaczego Gmina nie zapłaciła w 
terminie kwoty 250 000 zł tytułem opłaty legalizacyjnej za nielegalne 
wybudowanie obiektów  na stadionie miejskim w Tłuszczu bez wymaganego 
pozwolenia na budowę, w związku z otrzymanym w tej sprawie 
Postanowieniem nr 339/2013 z dnia 24 maja 2013 roku z Powiatowego 
Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Wołominie.  Pismo stanowi załącznik nr 
5 do niniejszego protokołu. 
Komisja zapoznała się.  
 
6. Mieszkaniec Wólki Kozłowskiej zwraca się do Przewodniczącego Rady i 
Radnych Rady Miejskiej w Tłuszczu o podjęcie na najbliższej Sesji Rady w 
dniu 25 czerwca 2013 roku  Uchwały merytorycznej  w celu zawiadomienia 
Policji lub Prokuratury  Rejonowej o podejrzeniu popełnienia przestępstwa 
przez byłego Burmistrza Jana Krzysztofa Białka za nielegalne wybudowanie 
budynku socjalnego, trybun na stadionie miejskim w Tłuszczu. Pismo stanowi 
załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  
Komisja zapoznała się.  
 
7. Mieszkanka gminy Klembów zam. Ostrówek ul. Warszawska 48, zwraca się 
do Rady Gminy Tłuszcz o nadanie nazwy ulicy- Jagodowa dla drogi publicznej 
dz. nr 621 zlokalizowanej w obrębie geodezyjnym Tłuszcz  na granicy Gminy 
Tłuszcz i Gminy Klembów. Pismo stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 
protokołu.  
Komisja zwraca się do Komisji Rewizyjnej o dokonanie wizji w terenie. 
 
8. Burmistrz Tłuszcz przesyła w załączeniu ofertę na przygotowanie analizy 
opłacalności wraz z analizą organizacyjno-prawną dla przedsięwzięcia wodno-
kanalizacyjnego w formule ppp i prosi o zapoznanie się i wypowiedzenie w tej 
sprawie przez poszczególne komisje. Pismo wraz z ofertą stanowi załącznik nr 8  
do niniejszego protokołu.  
Komisja wnioskuje o przedstawieni takiej oferty na przygotowanie analizy 
opłacalności wraz z analizą organizacyjno-prawną dla przedsięwzięcia wodno –
kanalizacyjnego w formule ppp dla całej Gminy Tłuszcz, a nie tylko dla miasta 
Tłuszcz. 
 
9. Związek Zawodowy Pracowników Samorządowych ZGKiM w Tłuszczu ul. 
Wiejska 56, po raz kolejny zgłasza pisemny protest w sprawie stanowiska jakie 
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przedstawia były pracownik Zakładu Pan Andrzej Dobosz. Pismo stanowi 
załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
Komisja zapoznała się z pismem i uważa, że stanowisko  Pana Dobosza i jego 
wypowiedzi  nie powinny  mieć miejsca na Sesji, ponieważ Pan Dobosz jako 
emeryt od maja 2012 roku  nie ma wiedzy na temat Zakładu, lecz dalej 
kontynuuje swoją „prywatną  wojnę”, którą chce przenieść na grunt gminny. 
Przeprowadzane w Zakładzie kontrole nie wykazały żadnych uchybień i dlatego 
Przewodniczący Rady nie powinien  udzielić  głosu Panu Doboszowi na Sesji 
Rady odnośnie wypowiadanie się  w  tej sprawie. 
 
10. Mieszkaniec ul. Złotej w Chrzęsnem  zwraca się do Urzędu o sprzedaż we 
wsi Chrzęsne paska ziemi szerokości 12 metrów drogi ul. Przybyszowej, 
przylegającej do jego działki nr 338/4 w celu wyrównania działki.  
Pismo stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
Informacji i wyjaśnień w tym temacie udzieliła Pani Elżbieta Czachowicz. 
Komisja  wypowiedziała się w ten sposób, że jeżeli zainteresowany jest gotów 
ponieść wszystkie koszty związane z tą operacją, to Komisja  przychyla się do tej 
prośby po zasięgnięciu dodatkowo opinii drogowca.   
 
11. Mieszkańcy gminy Tłuszcz (2 osoby) zwracają się z prośbą o przejęcie przez 
Gminę działki nr 204/18 położonej w miejscowości Chrzęsne wydzielonej pod 
drogę  podziałem geodezyjnym bez odszkodowania. Pismo stanowi załącznik nr 
11 do niniejszego protokołu. 
Pani Elżbieta Czachowicz  udzieliła informacji i wyjaśniła, że w tej sprawie 
wpłynęło pismo tylko od jednego właściciela działki, a potrzebna jest również 
zgoda innego właściciela działki. Właściciele robią sobie prywatny podział i 
celem utworzenia działek budowlanych wydzielają drogę wewnętrzną.  
Komisja uznała, że tą sprawę należy rozpatrzyć w całości(do tej pory wpłynęło 
pismo tylko od jednego właściciela) i zaproponować, aby koszty związane z tą 
operacją  poniósł zbywca, a nie Gmina. Komisja do sprawy powróci w 
przypadku uzyskania zgody od innych właścicieli działek. 
 
12. Mieszkanka ulicy Piwnej, Pólko i mieszkaniec ulicy Wincentyny Karskiej w 
Chrzęsnem, zwracają się  o przejęcie przez gminę Tłuszcz nieodpłatnie działki 
nr 572/6 o pow. 0,0868 położonej w miejscowości Dzięcioły jako ciąg pieszo-
jezdny, stanowiącej na dzień dzisiejszy drogę wewnętrzną służącą jako dojazd 
do działek 572/5 i 572/7 oraz o nadanie jej nazwy ul. Złota. Pismo stanowi 
załącznik nr 12 do niniejszego protokołu . 
Pani Czachowicz wyjaśniła, że droga wewnętrzna ma 6 metrów szerokości, są 
to tereny rolne i przed podjęciem decyzji należałoby dokonać wizji w terenie i  
zasięgnąć opinii drogowca. 
Komisja zapoznała się i uważa, że to Komisja Rewizyjna powinna wypowiedzieć 
się w tej kwestii po dokonaniu wizji w terenie.   
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Komisja przeprowadziła  dyskusję w temacie   przejmowania gruntów pod drogi 
publiczne gminne i w związku z tym, że  stanowiska członków Komisji były 
różne, Przewodniczący Komisji zapytał Panią Czachowicz, czy są jakieś 
skuteczne procedury pozwalające na przejęcie tych gruntów . 
 
Pani Czachowicz odpowiedziała, że te kwestie reguluje specustawa. 
 
Radny Mirosław Szczotka zapytał Panią Czachowicz, czy wiadomo coś w 
sprawie wykupu gruntów pod ulicę Łąkową od Pani Sabala. 
 
Pani Czachowicz odpowiedziała, że nie ma wiedzy.  
 
Komisja wystąpiła z wnioskiem do Burmistrza o przybycie na posiedzenie 
Komisji w dniu 19 lipca : 
- kierownika wydziału UGK odnośnie informacji w/s odpadów, 
- Pani Renaty Duraj w/s przygotowanych przetargów, 
- Burmistrza w/s chodnika przy ulicy Sieroszewskiego, remontu dachu na   
  budynku OSP w Jasienicy, sprzątnięcia ronda w Miąsem, remontów dróg  
  gruntowych. 
Wniosek w załączeniu.  
  
Ad4. Termin kolejnego posiedzenia Komisji ustalono na dzień 19 lipca 2013 
roku godzina 9.00.  
 
 
 
Na tym protokół zakończono.  
                                                                        
                                                                                  Przewodniczący Komisji 
                                                                                                          
                                                                                      Mirosław Sobczak  
 
Dokument utworzyła: 
Bożena Brzozowska                                  
dnia 11 lipca 2013 r. 
                                                                                        


